
 

 
 

 
 
El passat 12 de novembre, a Madrid, Jaume BARTUMEU va mantenir una 
reunió de treball amb la secretària de relacions internacionals de l’executiva 
federal del PSOE, Elena VALENCIANO, a la seu del PSOE (C. Ferraz). 
Durant la reunió es va passar revista als diversos afers que centren les 
relacions hispano-andorranes, fent especial referència a la necessitat de 
resoldre la recent qüestió dels problemes en què es poden trobar els estudiants 
de batxillerat del sistema educatiu andorrà a l’hora d’accedir a la selectivitat 
prèvia al seu ingrés a les universitats espanyoles. 
D’altra banda, Jaume BARTUMEU va exposar a Elena VALENCIANO, que és 
també diputada al Parlament Europeu, la proposta socialdemòcrata 
d’acostament a Europa fent especial referència a l’acord d’associació amb la 
Unió Europea que el PS defensa. 
Precisament en el marc d’aquest acostament a Europa s’ha previst, per a les 
primeres setmanes del proper any 2008, un viatge de Jaume BARTUMEU a 
Brussel·les per a mantenir diverses reunions de treball tant amb el grup 
parlamentari del Partit dels Socialistes Europeus, com amb altres responsables 
europeus. 
D’altra banda, en el decurs d’aquesta estada a Madrid, Jaume BARTUMEU 
també va mantenir una trobada, amb la diputada del PSC-PSOE per 
Lleida,Teresa CUNILLERA. 
En les converses es va fer el seguiment habitual que ambdós parlamentaris 
fan, periòdicament, dels afers de mútua i comuna preocupació política. 
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Els candidats d’Units per al Pro-
grés (UP), candidatura encampa-
dana liderada per Pere Torres, es 
van reunir ahir amb els represen-
tants de l’Associació de Comerci-
ants i Hotelers d’Encamp. Durant 
la trobada, i després d’escoltar les 
seves demandes, els candidats 
va explicar que modernitzaran la 

parròquia amb “incentius fiscals 
per als hotelers i comerciants”. A 
més, també van anunciar “la crea-
ció d’un transport turístic, en for-
ma de funicular, des d’Encamp 
fins a Engolasters i la diversifica-
ció turística durant tot l’any”.

L’Associació de Comerciants i 
Hotelers, segons van explicar ahir 
des d’UP, lamenta que els empre-
saris no puguin incloure el Funi-

camp dins del paquet d’atractius 
turístics per a la temporada d’es-
tiu. Segons van explicar, “repe-
tides vegades s’ha interpel·lat el 
Comú perquè ens informés sobre 
quina seria l’oferta per a la tem-
porada” i mai han rebut resposta. 
A més, qualifiquen “d’incompe-
tència” en la gestió comunal el fet 
que s’hagi traslladat l’oferta d’es-
tiu del Pas-Grau a Soldeu. 

UP proposa incentius fiscals 
per als hotelers i comerciants

Redacció 
encamp

encamP
mònica llorens

UP creu que el comú no gestiona bé la davallada del turisme.

El president del grup parla-
mentari socialdemòcrata, Jaume 
Bartumeu, es va reunir ahir a 
Madrid amb la secretària de 
Relacions Internacionals del 
Partit Socialista Obrer Espa-
nyol (PSOE), Elena Valenciano. 
Durant la trobada, Bartumeu i 
Valenciano van parlar de qües-
tions d’interès bilateral i el cap 
de l’oposició va incidir especial-
ment en la necessitat de resoldre 
els problemes amb què es poden 
trobar els estudiants de batxille-
rat del sistema educatiu andorrà 
a l’hora d’accedir a la selectivitat 
prèvia al seu ingrés a les univer-
sitats de l’Estat espanyol. 

En aquest sentit, Valenciano 

es va comprometre a traslladar 
aquesta qüestió a la secretària 
d’Educació i Ciència del PSOE, 
Eva Almunia, per desencallar 
la situació. I és que Bartumeu 
es mostra “escèptic” davant de 
les declaracions de la ministra 
d’Educació, Joventut i Esports, 
Roser Bastida, que va assegurar 
davant de la comissió legislati-
va d’Educació que abans d’any 
l’Estat espanyol donaria una 
resposta. 

En l’àmbit de les relacions 
amb Europa, Bartumeu va expo-
sar a la responsable de Relacions 
Internacionals del PSOE  i tam-
bé diputada al Parlament Euro-
peu la proposta d’acostament a 
la UE a través de l’Acord d’as-
sociació. Sense deixar de banda 

aquest tema, està previst que el 
mes de gener o febrer Bartumeu 
viatgi a Brussel·les per mantenir 
diverses reunions de treball amb 
el grup parlamentari del Partit 
dels Socialistes Europeus. 

D’altra banda, el cap de l’opo-
sició també es va reunir a Madrid 
amb la diputada del PSC-PSOE 
per Lleida, Teresa Cunillera. 

sUPoRt a la camPanya
Bartumeu va indicar ahir que  és 
molt probable que l’Alternativa 

compti amb el suport presencial 
d’algun membre del PSC durant 
la campanya electoral d’aquests 
comicis. Alhora, el cap de l’opo-

sició també va mostrar ahir el 
suport del PS amb vista a les 
pròximes eleccions generals de 
l’Estat espanyol. 

Bartumeu trasllada el neguit de 
la prova de selectivitat a Madrid  

bondia

elena Valenciano i Jaume Bartumeu, ahir a madrid. 

ahir es va reunir amb la secretària de Relacions internacionals del PSOE

m. B. 
anDorra la Vella 

Partits 

> el cap de 
l’oposició es mostra 
“escèptic”amb les 
promeses de Bastida 
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Bartumeu es troba a Madrid
amb una dirigent del PSOE

SECRETÀRIA DE RELACIONS INTERNACIONALS DEL PSOE
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ESCALDES-ENGORDANY

PS

33 Valenciano i Bartumeu, ahir.

33 Vista de la zona per on passarà el vial.

EDUARD COMELLAS

El polític també va
aprofitar per reunir-se
amb Teresa Cunillera

El president del Grup Parlamentari
Socialdemòcrata, Jaume Bartu-
meu, va mantenir ahir una reunió
amb la secretària de relacions in-
ternacionals de l’executiva federal
del PSOE, Elena Valenciano, en què
van repassar els afers que centren
les relacions hispano-andorranes,
com ara la necessitat de resoldre
els problemes en què es poden tro-
bar els estudiants de batxillerat del
sistema educatiu andorrà a l’hora
d’accedir a la selectivitat prèvia al

seu ingrés a les universitats espa-
nyoles. D’altra banda, Bartumeu va
exposar a Valenciano la proposta
socialdemòcrata d’acostament a
Europa fent especial referència a
l’acord d’associació amb la Unió
Europea, i que el PS defensa.

Precisament en el marc d’aquest
acostament a Europa s’ha previst,
per a les primeres setmanes del
proper any 2008, un viatge de Bar-
tumeu a Brussel.les per mantenir
diverses reunions de treball, tant
amb el Grup Parlamentari del Par-
tit dels Socialistes Europeus, com
amb altres responsables europeus.

D’altra banda, Bartumeu també
es va reunir amb la diputada del
PSC-PSOE per Lleida, Teresa Cuni-
llera. H

Amb aquesta
mesura, el termini
queda ajornat fins al
pròxim 5 de desembre

E
l Govern ha decidit ampliar
la data del lliurament i
obertura d’ofertes per la
desviació de Sant Julià fins

al 5 de desembre. El ministre d’Urba-
nisme i Ordenament Territorial, Xa-
vier Jordana, va justificar aquest can-
vi per estudiar si es tenen en compte
les al.legacions que han fet els grups
ecologistes. Tot i això, Jordana
també va explicar que aquests
grups «també diuen que, en el cas
que es mantingués el traçat, dema-
nen una sèrie de modificacions me-
diambientals. Això fa que el Govern
ho hagi d’examinar». El ministre, en
aquest sentit, va recordar que «una

bona part mereixen ser tingudes en
compte, cosa que ja s’ha fet». Final-
ment, Jordana va explicar que «com
que les modificacions s’han de co-
municar a les empreses interessa-
des, s’ha volgut ampliar el període
perquè hi hagi temps de recollir en
un document totes les noves reco-
manacions i possibles modifica-
cions».

D’altra banda, Jordana va defen-
sar que «també es vol fer veure
l’error que es comet quan es diu que

el Govern no escoltarà les recomana-
cions. Des dels grups ecologistes s’ha
dit que si s’ha tret a concurs si-
multàniament l’obra i el termini
d’al.legacions vol dir que aquestes
al.legacions no es tindrien en comp-
te. Això no és cert i això ho demos-
tra». Finalment, el ministre va re-
conèixer que, en un grau menor, en
aquesta mesura «hi ha una dosi de
prudència mentre s’espera la sessió
del Consell General». H
*jventura@andorra.elperiodico.com

Jordana diu que la
decisió respon a la
necessitat d’estudiar
les objeccions
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Bartumeu i Valenciano
confien que se solucionarà
el problema del batxillerat 
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Andorra la Vella
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